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Bestyrelsesmøde Torsdag d. 20. juni. 2013 kl. 19:15 

Hos Henrik Lyfaparken, 2760 Måløv  
 

 

Deltagere Afbud 

Karsten Dueholm(KD)  

Ole Kveiborg (OK) x 

Henrik Wilson (HW)  

Mia Knudsen (MK)  

Ege Christiansen (EC)  

Preben Svendsen (PS)  

  

Referent  

MK  

 

 

          Dagsorden        Referat 
 

1 Godkendelse af sidste mødes referat Sidste referat godkendes 

2 Nyt fra formanden  Fælleshuset diskuteres, og der skal holdes 

endnu et møde med kommunen 2 september 

Der her i dag været et skriv fra en beboer 

vedr. at man kommer ud og beskærer kraftigt 

i vegetationen nede ved søen, men da det er 

kommunens sø, er det dem der bestemmer 

layoutet. I lokalplanen står der et naturligt 

udseende, og det kan jo diskuteres. Karsten 

kontakter kommunen for at få dette belyst.  

Der har været klager fra Damholmen vedr. 

det høje græs, idet der er græsallergi. Vi kan 

først gøre noget når vi overtager fra 

kommunen ift højderne på græsset. 

Karsten har haft talt med STV vedr. 

affaldscontainere,  idet de er svære at placere 

så de er nemme at tømme. 

Karsten har haft skrevet til Anne Gitte vedr. 

færdiggørelse af området, og hun har meddelt 

at der inden sommerferien vil komme en 

informationspjece vedr. hvordan 

færdiggørelsen af området skal forløbe. 

3 Økonomi  

 Status 

Intet nyt siden sidst. Vi har betalt for 

containerpladsen. 

4 Antenneanlægget 

 Aftale omfatter nu også Onfone 

 Rabat på Internet 

2 der bliver lukket idet der ikke er betalt. 

Informationen kommer til at ligge på vores 

hjemmeside. Karsten lave nyhedsbrev 

5 Grønne arealer  

 Overdragelse BK. 

 Placering af affaldsstativer. 

 Indhente nyt tilbud. 

Intet nyt vedr. grønne områder, Ege har ikke 

hørt noget siden vi sidst kontaktede 

kommunen.  

 

6 Veje / stier  

 Overdragelse BK. 

 Indhente nyt tilbud. 

Intet nyt, vi kan ikke komme videre inden vi 

har hørt fra kommunen. 

7 Containerplads 

 Kontrol af prisniveau. 

OLE: Vi vil gerne at du undersøger om de 

priser vi betaler til nuværende vognmand er 

”korrekte” ift priser hos andre. Er der ”styr 

på” omkostningerne i 2013, vi vil gerne vide 
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hvordan det ser ud i år. Det ser ud som om 

der er opmagasineret fremmede containere 

inde på pladsen, er det noget der betales for? 

Den regning der er betalt på nuværende 

tidspunkt er for perioden til og med 31 

december 2012. 

Vi skal vide hvad vej der bærer til næste 

bestyrelsesmøde, så vi ved hvordan 

økonomien kommer til at se ud også ift en 

kommende generalforsamling 

8 Legeplads / øvrige redskaber 

 Vedligeholdelse af eksisterende. 

 Vedligeholdelse af faldsikring.  

 Nyt udstyr. 

Der er dd bestilt tilbud på vedligeholdelse af 

eksisterende legeplads, samt særskilt årlig 

inspektion (lovpligtigt) 

9 Eventuelt Arvid, Karstens nabo: Eventuelt tage fælles 

indkøb i grundejerforeningen, f.eks 

myrebekæmpelse, vinduespudsning, markiser 

mv. Bestyrelsens opgave er at formidle dette 

ud via hjemmeside, nyhedsbreve etc. 

10 Næste møde 22.august kl. 19:15 hos Henrik 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


